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Д.В. Ерышов  

 

Рассматривается проблема соотношения и взаимосвязи таких феноменов истории как норма, 

стереотип и традиция. Они тесно взаимосвязаны через нормативное сознание. Рассматриваются 

факторы автономии и гетерономии: автономность нормативного сознания означает его конструктивный 

характер, способность конструировать социальную реальность в соответствии с ценностями и идеалами 

людей, их менталитетом, а факторы гетерономии превращаются в автономные факторы социальной 

саморегуляции благодаря нравственности.  
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D.V. Eryshov 

Interconnection of a norm, stereotype and tradition in the history of culture 

It is considered the problem of the relationship and the relationship of such phenomena as the norm of history, 

tradition and stereotype. They are closely linked through a normative consciousness. The factors of autonomy and 

heteronomy: the autonomy of normative consciousness means its constructive nature, the ability to construct social 

reality in accordance with the values and ideals of the people, their mentality, and the factors when heteronomy 

becomes autonomous of self-regulation through social morality. 
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